
Hei,  

 

Vi i programutvalget ønsker å ta opp muligheten for en praksisordning for UTV studenter 

som et punkt på eventuelt. Vi er kjente med at det ikke er tilstrekkelig med tid eller midler til 

å opprette en praksisordning som del av studiet, men ønsker hjelp og innspill fra dere slik at 

vi kan begynne å etablere et nettverk med relevante aktører som våre studenter kan ta kontakt 

med for å få en fot inn i de ønskede miljøene.  

Et annet formål med dette var at vi ville synliggjøre UTV-studentene og gjøre dem mer 

tilgjengelige for aktører som kanskje kunne ønske å ha studenter med vår bakgrunn som 

praktikanter.  

Vi er også åpne for å samarbeide på tvers av programfagene, og har allerede luftet ideen for 

SGO og fått positiv tilbakemelding.  

Gleder oss til møtet og å høre hva dere har å komme med til denne saken.  

 

Mvh 

Melat Therese Røde 

Leder for Programutvalger for Utviklingsstudier.  

 

 


